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ﬁstract: \

Our study boils down to finding a relationship between temperature changes and ozone concentration
in Dobson for Ouarglacity during the past three years from 2020 to 2022 , which took these values
from the meteorological station for Ouarglacity , where we found ozone concentrations in this study
were generally high in the four seasons : winter “from DU373.5 to 261.75 DU", spring"” from 392DU
to DU277.25", summer" from DU309 to DU274.25" and fall "from du322.25 to du247.25", by
comparing the results of this study with the results of other studies and other areas , And with the help
of the World Meteorological Organization (WMO), which deduced the existence of a relationship of
the influence of climate (temperature) on changes in ozone concentrations, and this is proved in this
study .

Qywo rds: ozone; temperature;climate; Dobson. J
// Résumé: \\

Notre étude se résume a trouver une relation entre les changements de température et la concentration
d'ozone a Dobson pour la ville d'Ouargla au cours des trois derniéres années de 2020 a 2022 , qui a pris
ces valeurs de la station météorologique de la ville d'Ouargla, ou nous avons constaté que les
concentrations d'ozone dans cette étude étaient généralement élevées dans les quatre saisons : hiver "de
373,5 DU a 261,75 DU", printemps" de 392DU a 277,25 DU", été" de 309 DU a 274,25 DU" et passer
"de 322,25 DU a 247,25 DU ", en comparant les résultats de cette etude avec les résultats d'autres
études et d'autres domaines , Et avec l'aide de I'Organisation météorologique mondiale (OMM), qui a
déduit I'existence d'une relation entre l'influence du climat (température) sur les variations des
concentrations d'ozone, ce qui est prouvé dans cette étude .

wts clés: ozone; température; climat; Dobson. j




